
EESTI JALGRATTURITE LIIT 
 

JUHATUSE KOOSOLEKU PROTOKOLL NR. 12 
 

Koosolek toimus 15. septemberil 2010. a. Rotermann Group ruumides, Rotermanni 8, Tallinn III 

korrus, algusega kell 16.00 ja lõppes 17.30. 

OSALEJAD:  juhatuse liikmed: 
   president     Jaan Toots 
   asepresident     Madis Lepajõe 

      Raivo Rand 
   EJL peasekretär    Urmas Karlson 
   EJL koondise treener    Toivo Suvi 
PUUDUSID:        Väino Kaldoja 
  asepresident     Enn Veskimägi 
        Evald Pärni 
        Jaan Kirsipuu 

 

Koosoleku juhataja: Jaan Toots 
Koosoleku protokollija: Annika Parv 

Päevakord 
1. Jooksev ülevaade eelarvest; 

2. MM-il startijate ja UCI kongressi delegaatide kinnitamine 27.09 – 03.19.2010; 

3. Audentese Spordikooli jalgrattaosakonna võimalused 50% töökoormusega teise treeneri 

 palkamiseks ja EJL poolsed tingimused kandidaadile; 

4. 2010. aasta võistlushooaja piduliku lõpetamine; 

5. Kokkusaamine politseijuhtidega 2010. a. maanteevõistluste korraldusliku poole 

 kokkuvõtete tegemiseks; 

6. Muud jooksvad küsimused. 



Kuna Väino Kaldoja ei saanud juhatuse koosolekul osaleda, siis volitas ta ennast esindama EJL 
presidenti, Jaan Tootsi. Seega omas koosolek pädevust otsuste tegemiseks. 

1. Ülevaade eelarvest 

KÜSIMUS: 

Jaan Toots soovis ülevaadet seoses MM-iga - palju reaalselt inimesi sinna läheb, mis kohad on 
täidetud ja kas kulud jäävad eelarve piiridsse? 

VASTUS: 

U. Karlson – Melbournes toimuva MMi eelarve on 280 000 krooni. Viimaste korrigeeritud 
plaanide kohaselt on kogu delegatsiooni suurus 11 inimest- 5 sportlast, 4 teenindajat, lisandub 2 
delegaati (kolmas delegaat võib olla teenindava personali hulgast). Kokku 11 inimest. Tallinnast 
reisib 9 inimest, Pariisist 2 inimest (juhul kui Rein Taaramäe otsustab osaleda). Tallinnast on 
meil tellitud grupipilet 10-le inimesele. Hetkel on üks koht täitmata. Planeeritust võib kallimaks 
minna rataste ja muu vajaliku inventari transpordi kulu. Selgus, et tasuta on pagasi ülevedu kuni 
22 kg reisija kohta, iga järgnev kilo maksab 800 krooni. 

KUULATI: 

Jaan Toots – kuna grupipileti puhul ei saa üleliigset piletit ära anda, siis minu ettepanek 
juhatusele on, et MMile sõidab Urmas Karlson kui peasekretär. 

OTSUSTATI: 

MMile sõidab 10-isikuna EJL peasekretär U. Karlson. 
Juhatus palus uurida DHL ja Schenkeri transpordi kulude hinnapakkumisi jalgratastele ja muule 
lisapagasile. 

KUULATI: 

U. Karlson tutvustas eelarve täitmist seisuga 01.09.10: 

Eelnevate perioodide jääk 1 338 000.- 
Raha pangas: 1 416 815.- 
Tulud: 3 441 560.- (eelarves 4 213 000.-) 
Kulud: 3 467 183.- (eelarves 4 406 617.-) 
Tulud-Kulud perioodil: -25 623.- (eelarves –193 617.-) 

Tulud kulud aasta lõpuni, so. sept-dets: 
Tulud 901 500.- (aastas kokku 4 343 060.-) 
Kulud 946 000.- (aastas koku 4 413 183.-) 
Tulud kulud perioodil -44 500.- (aastas kokku -70 123.-, eelarves -193 671.-) 

Prognoositav jääk aasta lõpuks (sisaldab reservi 1 000 000.-) 1 372 315.- (eelarves 1 000 000.-). 

Toimus arutelu. 



2. Austraalias MM-il startijate ja UCI kongressi delegaatide kinnitamine 27.09 – 
03.10.2010 

Maailma meistrivõistlused Austraalias 22.09-03.10.2010 

KUULATI: 

U. Karlson andis ülevaate MMil startijatest. 

Sportlased  Eraldistart  Grupisõit 
Naised-Eliit 
1. Grete Treier   x 
Mehed-Eliit 
1. Tanel Kangert x  x 
2. Kalle Kriit    x 
3. Rein Taaramäe   x Otsustab 15.09 peale võistlust 
Mehed U-23 
1.  Silver Schultz   x 

Teenendav personal 
1. Toivo Suvi   treener 
2. Edgari Treier  treener 
3. Risto Usin  mehaanik 
4. Alexandre Alecocq massöör 

UCI kongress toimub 01. oktoobril Park Hyatt Hotel`is, Melbourneis. 

UCI Kongressi päevakord: 
1. Presidendi kõne; 
2. Peatamised, väljaarvamised UCI-st; 
3. Juhatuse komiteede raport 2009. a. tegevusest; 
4. 2009. a. raamatupidamise aruanne; 
5. 2011. a. eelarve; 
6. Audiitori raport; 
7. 2011. a. liikmemaksud; 
8. Põhiseaduse muudatusettepanekud; 
9. Küsimused ja ettepanekud Rahvuslikelt alaliitudelt; 
10. Autasustamised; 
11. Muud küsimused 

Liitu on saadetud osalemise kutse kolmele delegaadile, kelle nimed peab kinnitama UCI-s 
hiljemalt 17. septembriks. 

UCI kongressi delegaadid: 
1. Madis Lepajõe 
2. ? 
3. ? 

Kindel osaleja delegaadina UCI kongressil on Madis Lepajõe. Võimalus lisada veel kaks 
delegaati. Piletite võimalus olemas. 

Toimus arutelu 



OTSUSTATI: 
Lisaks M. Lepajõele, esindab EJL ´i UCI kongressil U. Karlson ja J. Kirsipuu, kes on sellel aja 
Melbournes. 

3. Audentese Spordikooli jalgrattaosakonna võimalused 50% töökoormusega teise 
treeneri palkamiseks ja EJL poolsed tingimused kandidaadile 

KUULATI: 

U. Karlson tutvustas Audentese Spordikooli jalgrattaosakonna treeneri konkursi EJLi poolseid 
võimalusi ja tingimusi. 

EOK ja Audentese Spordigümnaasiumiga on saavutatud kokkulepe rahastamise osas. EOK toetab 
0,5 koormusega treeneri/õpetaja ametikoha täitmist 68 000 krooniga aastas, EJL lisab täiendavalt 
42 000 krooni. Kokku palgafond 110 000 krooni. 

Poole ametikoha koormus on 200 sportlase treeningpäeva korraldamine aastas. Täpsemad 
tingimused lepitakse kokku treeneri kandidaadiga juba Audentese Spordigümnaasiumis 
töölepingu sõlmimisel arvestades EJL vajadusi. 

Konkursil osalemise tingimused: 

Eesti Jalgratturite Liit kuulutab välja konkursi 0,5 koormusega treeneri/õpetaja ametikoha 
täitmiseks Audentese Spordigümnaasiumi Otepää filiaalis 

Kandidaadilt eeldame: 
- eelnevat töökogemust treenerina; 
- treeneri kutsekvalifikatsiooni (soovitavalt vähemalt III tase); 
- kõrgharidust või selle omandamist järgneva 2 aasta jooksul (läbitud peab olema vähemalt 
 pool õppekavast); 
- head suhtlemisoskust; 
- inglise või prantsuse keele oskust suhtlustasandil; 
- B kategooria juhilubade olemasolu; 
- arvuti kasutamise oskust; 
- sportjalgratta tehnilise osa kõrgtasemel tundmist. 

Kandideerijal esitada: 
- avaldus; 
- CV; 
- kvalifikatsiooninõuete täitmist tõendavate dokumentide koopiad. 

Pakume: 
- eneseteostamise võimalust; 
- koolitusi; 
- huvitavat ja vastutusrikast tööd koos treeninglaagrite ning võistlusreisidega; 
- meeldivat töökeskkonda. 

Dokumendid kandideerimiseks esitada 24. septembriks 2010. a Eesti Jalgratturite Liitu, Pirita tee 
12, Tallinn 10127, e-post: ejl@ejl.ee, lisateave tel: 6031545. 

Toimus arutelu. 

OTSUSTATI: 



1. Pikendada dokumentide laekumise kuupäev 11. oktoobrini. 

2. Juhatus otsustas volitada peasekretäri tegema ettepanekut osalemiseks konkursi komisjoni 
töös, veel järgmistele inimestele: 
EJL treenerite nõukogu esindaja – Toivo Suvi; 
EJL juhatuse esindaja - Raivo Rand; 
EOK esindaja – Jaan Toots; 
Audentese spordikooli esindaja – Marek Kaleta. 
3. Eesti Jalgratturite Liidu poolt lisandub palgafondi aastas 42 000 krooni. 

4. 2010. aasta võistlushooaja piduliku lõpetamine 

Madis Lepajõe ettepanek: kuupäev sõltub meie eliitsõitjate Eestis viibimise ajast, kuid sama palju 
ka kultuuriministri, EOK presidendi ning politseijuhtide kalendrist. Sobivad kuupäevad võiksid 
olla nt kolmapäev, 10. november (kuna järgmisel päeval on Eesti Spordi kongress, siis on 
niikuinii palju rahvast Tallinnas) või 25. november, ka kolmapäev. 

Toimus arutelu. 

OTSUSTATI: 

Eesti Jalgratturite Liidu pidulik võistlushooaja lõpetamine toimub 10. novembril 2010. 

5. Kokkusaamine politseijuhtidega 2010. a. maanteevõistluste korraldusliku poole 
kokkuvõtete tegemiseks 

Madis Lepajõe ettepanek: kokkusaamine toimuks ühiselt koos korraldajate kogu esindajatega, 
jätkuks meie kevadisele ühisele koosolekule. Aeg sõltub politseijuhtide kalendrist. Ettepanekuna 
võiks pakkuda korraldada neljapäeval, 21. oktoobril ennelõunal või kolmapäeval, 24. novembril 
pärastlõunal. Ühe võimalusena võiks arutelu toimuda vabas vormis mõnel õhtupoolikul kusagil 
spordiobjektil või saunas. 

Toimus arutelu, mille käigus J. Toots leppis politsei peadirektoriga, Raivo Küüdiga kokku, et 
kohtumine toimub 30. novembril, kell 14.00. 

6. Jooksvad küsimused 

OTSUSTATI: 
Järgmine juhatuse koosolek toimub 3. november 2010 Tallinnas Rotermanni keskuses, 
Rotermanni 8, algusega kell 16:00. 

KUULATI: 

Raivo Rand tegi ettepanek kaardistada linnade ümber olevaid kõrvalisi teid, kus oleks hea 
jalgrattaga sõita. Hiljem saaks vastava info edastada valitsusele ja sinna saaks panna korralik 
asfalttee, ilma killustikuta ja ka märgistus oleks vastav. 

OTSUSTATI: 

Panna R. Ranna ettepanek 3. novembril toimuva EJL juhatuse koosoleku üheks 
päevakorrapunktiks. 

KUULATI: 

J. Toots andis teada oma kohtumisest Tallinna linnapeaga, Edgar Savisaarega. Kohtumise 
teemaks oli Piritale planeeritav velotrekk ja selle rahastamise võimalused. 


